

Deutsch

DGAP Ad-hoc-Service

Tel: +49 (0)89 210298-50 Fax: +49 (0)89 210298-72 Email: newsroom@dgap.de

Meldende Gesellschaft:

Aladdin Blockchain Technologies Holding SE

ISIN:

DE000A12ULL2

Ansprechpartner:

Aladdin Blockchain Technologies Holding SE

Wade Smith

Tel.: 030 700140449

Fax.:

Meldebeauftragter:

Aladdin Blockchain Technologies Holding SE

Wade Smith

Tel.: 030 700140449

Fax.:

E-Mail Ansprechpartner:

info@aladdinid.com

E-Mail Meldebeauftragter:

info@aladdinid.com

Börsenplätze: Freiverkehr in Düsseldorf

DGAP-Ad-hoc: Aladdin Blockchain Technologies Holding SE / Schlagwort(e):

Zulassungsgenehmigung

Aladdin Blockchain Technologies Holding SE: Aufstieg in den regulierten Markt an der Börse

Düsseldorf

19.09.2018 CET/CEST

Veröffentlichung einer Insiderinformationen nach Artikel 17 der Verordnung (EU) Nr. 596/2014, übermittelt durch DGAP - ein Service der EQS Group AG.

Für den Inhalt der Mitteilung ist der Emittent / Herausgeber verantwortlich.

Aladdin Blockchain Technologies Holding SE: Aufstieg in den regulierten Markt an der Börse Düsseldorf

- **Aladdin hat die Zulassung ihrer Aktien zum Handel im regulierten Markt an der Börse Düsseldorf beantragt**

- **Der Handel der Aladdin-Aktien im regulierten Markt wird voraussichtlich ab dem 26. September 2018 beginnen**

Berlin, Deutschland 19. September 2018 - Aladdin Blockchain Technologies Holding SE ("Aladdin", "die Gesellschaft") gibt heute bekannt, dass sie die Zulassung ihrer Aktien zum Handel im regulierten Markt an der Börse Düsseldorf beantragt hat. Der Handel mit Aladdin-Aktien im regulierten Markt wird voraussichtlich ab dem 26. September 2018 beginnen. Die Aladdin-Aktien sind derzeit noch in den Freiverkehr der Börse Düsseldorf einbezogen.

Die Zulassung der Aktien zum Handel im regulierten Markt an der Börse Düsseldorf und der Aufstieg aus dem Freiverkehr der Börse Düsseldorf in den regulierten Markt an der Börse Düsseldorf sind Teil der strategischen Positionierung von Aladdin am Kapitalmarkt. Mit dem Aufstieg und den damit verbundenen höheren Transparenz- und Offenlegungspflichten soll die Attraktivität der Aladdin-Aktie am Kapitalmarkt erhöht und die Aufmerksamkeit von Investoren und Analysten erhöht werden.

Wade Menpes-Smith, CEO

Kontakt:

Aladdin Blockchain Technologies Holding SE, Unter den Linden 10, 10117 Berlin, Tel 0307700 140 449, Fax 030/700 140 150, email: info@aladdinid.com, www.aladdinid.com

Ende der Ad-hoc-Mitteilung

19.09.2018 CET/CEST Die DGAP Distributionsservices umfassen gesetzliche Meldepflichten, Corporate News/Finanznachrichten und Pressemitteilungen.

Medienarchiv unter <http://www.dgap.de>

Sprache: Deutsch
Unternehmen: Aladdin Blockchain Technologies Holding SE
Unter den Linden 10
10117 Berlin
Deutschland
Telefon: 030 700140449
E-Mail: info@aladdinid.com
Internet: www.aladdinid.com
ISIN: DE000A12ULL2
WKN: A12ULL
Börsen: Freiverkehr in Düsseldorf

Ende der Mitteilung

DGAP News-Service

725347 19.09.2018 CET/CEST

English

DGAP Ad-hoc-Service

Tel: +49 (0)89 210298-50 Fax: +49 (0)89 210298-72 Email: newsroom@dgap.de

Issuer: Aladdin Blockchain Technologies Holding SE	ISIN: DE000A12ULL2
Contact: Aladdin Blockchain Technologies Holding SE Wade Smith Phone: 030 700140449 Fax.:	Agent: Aladdin Blockchain Technologies Holding SE Wade Smith Phone: 030 700140449 Fax.:
E-mail Contact: E-mail Agent:	info@aladdinid.com info@aladdinid.com

Listings: Regulated Unofficial Market in Dusseldorf

DGAP-Ad-hoc: Aladdin Blockchain Technologies Holding SE / Key word(s): Regulatory Approval
Aladdin Blockchain Technologies Holding SE: Uplisting to the regulated market of the Dusseldorf Stock Exchange

19-Sep-2018 CET/CEST

Disclosure of an inside information acc. to Article 17 MAR of the Regulation (EU) No 596/2014,
transmitted by DGAP - a service of EQS Group AG.

The issuer is solely responsible for the content of this announcement.

Aladdin Blockchain Technologies Holding SE: Uplisting to the regulated market of the Dusseldorf Stock Exchange

- **Aladdin has applied for admission to trading of its shares on the regulated market of the Dusseldorf Stock Exchange**

- **Trading of Aladdin's shares on the regulated market is expected to commence around September 26, 2018**

Berlin, Germany, September 19, 2018 - Aladdin Blockchain Technologies Holding SE ("Aladdin", "the Company") announces today that it has applied for admission of its shares to trading on the regulated market of the Dusseldorf Stock Exchange. Trading of Aladdin's shares on the regulated market is expected to commence around September 26, 2018. Aladdin's shares are currently still included in the open market (*Freiverkehr*) of the Dusseldorf Stock Exchange.

The admission of the shares to trading on the regulated market of the Dusseldorf Stock Exchange and the uplisting from the open market of the Dusseldorf Stock Exchange to the regulated market of the Dusseldorf Stock Exchange are part of the strategic positioning of the Company in the capital market. The uplisting and the associated higher transparency and disclosure requirements

are intended to increase the attractiveness of the share of Aladdin on the capital market and to attract greater attention from investors and analysts.

Wade Menpes-Smith, CEO

Contact:

Aladdin Blockchain Technologies Holding SE, Unter den Linden 10, 10117 Berlin, Tel 0307700 140 449, Fax 030/700 140 150, email: info@aladdinid.com, www.aladdinid.com

End of ad hoc announcement

19-Sep-2018 CET/CEST The DGAP Distribution Services include Regulatory Announcements, Financial/Corporate News and Press Releases.
Archive at www.dgap.de

Language:	English
Company:	Aladdin Blockchain Technologies Holding SE Unter den Linden 10 10117 Berlin Germany
Phone:	030 700140449
E-mail:	info@aladdinid.com
Internet:	www.aladdinid.com
ISIN:	DE000A12ULL2
WKN:	A12ULL
Listed:	Regulated Unofficial Market in Dusseldorf

End of Announcement

DGAP News Service

725347 19-Sep-2018 CET/CEST